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24 november 2020 15:17

Toelichting:

In 2006 startte het stadsbestuur met de aanleg van ondergrondse sorteerstraten. Eerst als proefproject 
in de districten Borgerhout en Antwerpen, nadien verspreid over de stad. Inmiddels maken 
tienduizenden Antwerpenaren gebruik van de sorteerstraten. De meningen zijn hierover verdeeld, 
alhoewel mediatiek uiteraard steeds gesproken wordt van een succes. Soms blijken er ook 
sorteerstraatjes afgeschaft te worden, zoals recent gebeurde in de Ekerse wijk Rozemaai. De reden 
voor de afschaffing is blijkbaar niet voor alle wijkbewoners duidelijk. Blijkbaar zou dit een gevolg zijn 
van het foutief aanbieden van afval. Bewoners melden ook dat er op hun A-kaart die ze hebben 
opgeladen voor de betaling ter zake nog een saldo staat dat ze nu niet meer kunnen besteden. 

 

Kan de schepen mij meedelen: 

 

1. Wat is de reden van het afschaffen van de sorteerstraat in de Rozemaai? Klopt het dat sluikstort 
of het verkeerd aanbieden van afval aan de basis ligt? Zo ja, welke vaststellingen werden dan 
wanneer gedaan? 

2. In welke andere wijken en straten werden desgevallend al eerder sorteerstraten afgeschaft? 
Graag een lijst met vermelding van datum van afschaffing en reden. 

3. Op welke wijze kunnen burgers die nog een saldo op hun A-kaart hebben die gelden 
recupereren? Of werden de gelden inmiddels reeds terugbetaald? Zo ja, wanneer? Indien die 
gelden niet worden terugbetaald, waarom niet? Over welk totaal bedrag ging/gaat het? 


